
T O T S  H I  T C M Í M  V E U :

Votar a Convergència era dir no a CUPA.
Penso que en l'últim número de PERXADA es va produir un buit informatiu -la valora

ció del resultat electoral- del que en certa manera, jo mateix, em culpabilitzo, i per 
això em decideixo a escriure aquesta carta-article i perquè el silenci no sigui inter
pretat capciosament, com un no voler prendre actituds crítiques contra l'actual consís 
tori. Si un dels propòsits de PERXADA era vincular-se estretament amb el batec popular, 
crec necessari expresar la meva opinió. Opinió punyent sobre una matèria vidriosa. Ho sé.

CUPA abans de les eleccions al parlament de Catalunya en una carta a tots els ciuta
dans d'Arbúcies va dir, en essència, que s'optés per uns determinats partits polítics, - 
descartant a Convergència i Unió. En l'acte de presentació de CUPA, un militants de Con
vergència, i en nom del partit, va donar suport a CUPA, recolzament que se li nega en - 
aquests moments. Sembla que després d'un any les coses han canviat molt i qualsevol ob
servador pot detectar-ho amb facilitat. Si CUPA va arribar a motivar el vot de molts a_r 
buciencs, perquè la candidatura s'avaluava com un canvi, avui dia la seva imatge s'ha - 
deteriorat. Els 1.1^5 vots a Convergència són significatius i assanyalen una tendència.
Es cert. Però també, ha estat una manera de dir no a CUPA. Les eleccions parlamentàries 
no són eleccions al consistori local. Es evident.

Al meu entendre CUPA ha comès errors que malauradament resulten imperdonables per a 
molta gent. Errors d'inexperiència administrativa, errors d'un excès de politització en 
els seus plantejaments. Potser sí. Bé sabem que la crítica a CUPA és a vegades irreglexi^ 
va, pur histerisme de persones que no argumenten, sols insulten. Pero no tota la crítica 
ha de ser necessàriament irracional. Hi ha persones que no els agrada la manera de proc£ 
dir de CUPA i mereixen tot el respecte. Pensen que el ritme de canvi, de transformació, 
que imprimeix l'actual consistori és molt superior al que el poble demanava.

Potser m'equivoco, peró veig el consistori abandonat a l'ostracisme, a la més desesp£ 
radora soledat. En l'últim resultat electoral en Oaume Soler no seria l'alcalde. Això ha 
de fer reflexionar a CUPA, i també a l'oposició. Oposició que em sembla que tem més a CIJ 
PA com a oposició, que no com a govern del consistori. Perquè les coses estan tèrboles. 
Perquè s'han de clarificar.

Arbúcies necessita agermanar-se més. I potser pel bon govern del poble fóra necessa- 
ria una tercera via: gent d'oposició a CUPA i gent desencantada per CUPA.

Que de nou Arbúcies sigui una vila de pau i no de guerra. De guerra civil encoberta.
Molts Anys de salut a PERXADA i a tots els lectors.

AGUSTÍ CASANOVA I MASFERRER

GRÀCIES
Gràcies a tothom que ha ajudat directa o indirectament al fet que s'hagi pogut cele

brar perfectament aquesta 13 Marxa de la Primavera d'Arbúcies. Gràcies a totes les enti 
tats colaboradores, com són: La Caixa, Banca Catalana, Penya Barcelonista, Font del R£
gàs, Font de les Agudes del Montseny, Font Vella, Conselleria d'Esports de l'Ajuntament, 
i Creu Roja, que ens han fet possible l'organització d'aquesta festa esportiva. Gràcies 
finalment, a tots els participants que,si bé no giare nombrosos, però sí amb un merave
llós esperit festiu-esportiu, han fet pcasible que amb la seva assistència la flama de la 
Marxa s'encengués, i esperem que per molts anys. Però no tot són flors i violes! Mirem 
de col·laborar cadascú amb les seves possibilitats perquè l'any que ve tot vagi encara 
millor, que hi hagi més participació i que qui ens ha negat el seu ajut s'hi repensi.
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